
Gjeving Vel, -referat fra styrmøte 04.04.2024 
Tilstede: Aasulv, Lisbeth ,Charlotte, Bjørn Inge, Ragna Marie 

Forfall: Svein, Frode, Aril 

Sak 1: Godkjenning av referat fra styremøte 05.03.2024. Godkjent. 

Sak 2: Avhending av Grendehuset,- oppdatering: Grendehuset A/L  er dokumentert eier av 
Grendehuset. Dokumentasjon legges frem på et felles møte for aktuelle parter som 
idrettslag og Grendehuskomiteen i forkant av møte med kommunen og Gjeving vel sitt 
årsmøte. 

3. Stien over Svaen: -lite nytt 

4. Moloen i Einersvika:. Saken er under behandling 

5. Fartsgrenser på veiene: Bjørn Inge har sendt en ny henvendelse til kommunen. Svar 
avventes. 

6. Rydding i Bergendalskrysset: Blir utført når snøen har gått! 

7. Lyspunkter langs Fylkesveien: Bjørn Inge undersøker med prosjektleder i Oneco. 

8. Leieavtale Gamlebrygga: Purring sendt til kommunen via Bryggekomiteen til kommunen. 
Kommer opp senere. 

9. Årsmelding fra Gjeving Vel: Vi gjennomgår og forbedrer. 

10.Nettsidene: Er rettet opp i forhold til noen småfeil i forhold til verv etc. Kanskje vi burde 
sende mail til både Ida og Erlend i forhold til deres arbeidssituasjon, så kan dele oppgaven 
seg imellom. 

11. Status rengskap og revisjon: Er under arbeid, Frode har oversikten. 

12. Gjennomføring av årsmøte: Lisbeth handler inn, GreenWave holder innlegg, vanlige 
årsmøtesaker og valg. Styret møter kl 18 for å rigge til. 

13. Evt. 

 a)Når medlemmer ønsker å melde seg ut grunnet flytting eller av andre årsaker, har vi gode 
nok rutiner? Er alle klar over at det er en sammenheng mellom medlemskap og båtplass? Et 
aktuelt medlem har fått direkte tilbakemelding, var ikke klar over sammenhengen. 

b)Vedrørende opplæring på hjertestarter og HLR: Forslag om å ta kontakt med Martin Breen 
på Redningslinja ved Risøy Folkehøyskole. Elevene lærer dette her og vil gjerne undervise. 
Det var en positiv opplevelse under Åpen dag på folkehøyskolen. 



 

Vi møtes 16. april kl 18. for å gjøre i stand til årsmøte! 

Ragna Marie Haugland, sekretær 


